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Obiectul întrebării: Necesitatea înființării unui centru de permanență in municipiul Bacău

Centrele de permanență sunt organizate conform Legii nr. 263 din 2004 și Ordinul MSP nr. 1024 din 

2008. Acest sistem de asigurare a continuității serviciilor medicale în medicina primară reprezintă 

singura opțiune legală, contractual, de acordare a serviciilor medicale de urgență în afara 

programului de lucru al cabinetelor medicilor de familie.

În județul Bacău primele centre de permanență s-au înființat în 2002 și 2003 dar au fost desființate 

după câțiva ani. În anul 2012 s-au reînființat două centre de permanență în comunele Stănișești și 

Ghimeș-Palanca care asigură asistență medicală în zona Podu Turcului și pe Valea Muntelui.

În municipiul Bacău este necesar un astfel de centru de permanență datorită beneficiilor aduse 

pacienților, care vor avea la dispoziție posibilitatea consultării unui medic non-stop dar și pentru 

evitarea aglomerației în unitățile de primire urgențe din spitale și serviciile de ambulanță care, în 

acest fel, vor fi degrevate de rezolvarea unor cazuri simple, care nu sunt urgente sau care nu 

necesită tratament de specialitate.

Având în vedere cele expuse mai sus, vă rog, domnule ministru, să-mi comunicați care sunt 

măsurile pe care intenționați să le luați pentru înființarea, organizarea și funcționarea unui centru de 

permanență în municipiul Bacău.

Cu deosebita considerație,

Solicit răspuns scris.
SENA TOR, 

Dumitru -Marcel Bujor


